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Wloclawek

W nowiqzaniu do interpelocji miqdzysesyjnej z dnio 9.08.2078r
i odpowiedzi Pono Prezydento z dnio 22.08.2018r znok GM.0003.82.2018

uprzejmie prosze o ponowne rozpotrzenie proiby-wniosku mieszkartc6w

ul. Kujawskiej L9, kt6rq dolqczylem do mojej interpelacji o posadzenie przez

Urzqd Miosta Wtoctowek 2ywoplotu zimozielonego formowanego - krzew6w lub
innej zieleni wzdlu2 dw6ch pierwszych klatek od strony balkon6w /tylu budynku/
przy budynku komunalnym Kujowska 19.

Jeieli nie moie tego zrobit MZUKiD, to moie to zrobii inna jednostko- instytucja
podleglo Urzqdowi Miasta lub Urzqd mo2e zleciC jokto jest w innych przypadkach
wykonanie tych prac pod nadzorem ogrodnika miejskiego na zewnqtrz firmie,
kt6ra ma doiwiadczenie w zaklodaniu takowej zieleni miejskiej. Nie bqdzie to
d uiy wydotek bu d2etowy.

Nie moge zrozumiei odpowiedzi, kt6rq przygotowaly slu2by komunalne i
kt6ra to odpowiedl potraktowano zostola przez pona prezydenta jako odsuniqcie
problemu i inicjatywy mieszkaic6w. Tak jak wspomnialem teren -dzialka 90/20
jest wlasnoiciq miasto i nic nie stoi no przeszkodzie by urzqdzii teren zielony,
kt6ry obecnie nie przypomino oazq zieleni miejskiej miqdzyblokowej /jest t/z
,,klepiskiem nieurzqdzonym" itp. gdzie mieszkaricy zadeklarowali, 2e bqdq siq

opiekowai i dbai o ten lywoplot - nasodzenie/zieleni/podlewajqc go, pelii z
chwast6w i przyci noi-formotowai itp.

Uwoiam, 2e Urzqd Miosta nie moie odm6wit inicjatywie mieszkafic6w i nale2y
Iiczyi siq z ich zdaniem. Proponuje przed ponownym rozpotrzeniem wniosku
dotyczqcego posodzenio 2ywoplotu zi mozielonego formowonego/ub innego/ -
krzew6w lub innej zieleni wzdlu2 dw6ch pierwszych klatek od strony balkon1w

/tytu budynku/ przy budynku komunolnym Kujawsko 19, by w terenie z
udzialem mieszkaric6w dokonai wizji lokalnej i ustalii tok postqpowania przed
projektem budietu 20L9 roku oraz wypracowai uzgodnienie no poziomie
spolecznoici loka I n ej.


